
Bestyrelsesmøde d. 6. og 24. april 2017  
 
Deltagere: 
 
Jørgen Skielboe  
Ingrid Sveistrup   
Lise Moth   
Lene Bjørg Jensen (suppleant) 
 
Bestyrelsen drøftede generalforsamlingens forløb, andet praktik, formandens 
beretning, regnskab samt budgettet for 2017.  
 
Jørgen orienterede bl.a. om den måde, som beretningen kunne fremlægges på. Der var 
enighed om, at de fremmødte må forudsættes at have læst teksten,  
hvorfor Jørgen vil fokusere på "det mellem linjerne" og ikke mindst det altanprojekt, 
som nødvendigvis skal realiseres indenfor de næste 1-3 år ifølge  
Falkons anbefalinger. 
 
Jørgen printer Falkons altanrapport til uddeling og giver et kort resumé af indholdet, 
hvis konklusion er, at renoveringsarbejdet  
iværksættes senest inden udgangen af indeværende år- med mindre der på 
generalforsamlingen er nye kræfter der melder ud med et alternativ til Falkons 
renoveringsprojekt. 
 
Under alle omstændigheder skal finansieringsmodellerne behandles på en 
generalforsamling, dvs. at der skal afholdes en ekstraordinær en af slagsen til 
efteråret, som vil være ultimativ sidste chance for at træffe beslutning om renovering 
eller fornyelse. 
 
Jørgen og Lene er på valg. Jørgen genopstiller, mens Lene vil tage bestik af sin rolle 
som suppleant i forhold til de nye kræfter, som måtte melde sig til 
generalforsamlingen. 
 
Lene har nøje gennemlæst SWE's regnskab og budget og undrer sig over, at 
telefonpenge fortsat indgår, selv om bestyrelsen tydeligt har udtrykt, at nuværende 
medlemmer ikke har villet modtage tilskud. SWE meddeles, at denne post skal rettes 


